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BURMISTRZ 

MIASTA  SIERPC 

JAROSŁAW  PERZYŃSKI 

INTERPELACJA 

Przed budową asfaltowej drogi od Dino do Borkowa – Burmistrz Miasta  Sierpca –  

Mówił, że będzie to droga  z przeznaczeniem na rekreację. 

Zdaniem  użytkowników  tej drogi – jest to droga niebezpieczna dla pieszych i dla  

rowerzystów. Droga jest zbyt wąska – szczególnie, kiedy mijają się samochody.  

Rowerzyści lub osoby idące pieszo – muszą uciekać na boki przed jadącymi  

samochodami. 

Pytanie jest następujące : 

W jaki sposób i kiedy Miasto Sierpc poprawi bezpieczeństwo na tej drodze dla osób  

korzystających z niej rekreacyjnie.  
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